







By The Signature Tours 由卓越旅程团队 (1) Travel Designer Team 给您的游玩宝典

Dear Valued Guest,

Heading to Yunnan's Kunming, Dali, and Lijiang, you'll find a land of spring-like warmth and breathtaking scenery. Along the way, don't forget to pack a jacket, as the temperatures can drop significantly in the mornings and evenings despite the sunny days.

When exploring the ancient towns, take your time to immerse yourself in their charm and tranquility. Watch your step on the cobblestone streets while snapping those memorable photos. Given the strong UV rays at high altitudes, be sure to bring sunscreen.

This journey has been personally experienced and witnessed by Owen Yap, who embraced every moment of its beauty. Whether it's the grandeur of the attractions or the excitement of the activities, he deeply appreciates and wholeheartedly recommends it to every travel enthusiast.

May your visit to this land of "wind, flowers, snow, and moon" leave you with unforgettable memories!

亲爱的旅客,

前往云南的昆明、大理、丽江,这里有四季如春的温暖气候和令人流连忘返的风景。在旅途中,别忘了带上一件外套,尽管白天阳光明媚,但早晚温差较大。

游览古城时,请放慢脚步,感受当地的悠闲与古韵;拍照留念时,也多留意脚下的小石路。高原地区紫外线较强,务必备好防晒用品。

这个行程,已经由叶剑锋亲身感受并见证了它的每一分美好。无论是景点的壮丽,还是活动的趣味,都让他深深认可并愿意将它推荐给每一位旅行爱好者。

愿您在这片风花雪月之地, 留下属于自己的美好回忆!











Scenic Excursions

畅游风景 湖光山色

Carefree | Enjoy relaxation, truly appreciate the world

悠游 | 享受放松 感慨世界美好

Capture The color & essence of each journey

收获 旅途中的色彩和精髓



Cozy Vibes to create joyful moment together

共创愉悦片刻



玉龙雪山风景区 点人 Jade Dragon Snow Mountain Scenic Area

not only the natural landscape, but also a rich cultural connotation. It known as "Oulu" in Naxi, meaning "Heavenly Mountain", is a sacred mountain for the Naxi people and is regarded as the embodiment of the god of protection.

不仅是自然景观,还有着丰富的文化内涵。玉龙雪山在纳西语中被称为"欧鲁", 意为"天山",是纳西族人的神山,被视为保护神的化身。



印象丽江 The Impression of Lijiang

VIP seats to enjoy the original large-scale live performance "The Impression of Lijiang" directed by the famous Chinese director Zhang Yimou.

坐在贵宾席上观赏由中国著名导演张艺谋执导的原生态大型实景演出 《印象丽江》。





迷你音乐会 μγωγμ Mini concert 222

A "mini concert" of your own, with singers singing to you up close, accompanied by beautiful views of the Erhai along the way

属于你的"迷你音乐会", 歌手全程近距离唱歌给你听, 再附上沿





喜洲古镇 Xizhou ancient town



A well-preserved traditional town with elegant Bai ethnic architecture and a rich history. The winding streets, white walls, and black tiles of ancient houses blend harmoniously, showcasing the town's strong ethnic charm and natural beauty.

是一个保存完好的传统古镇,拥有典雅的白族建筑和悠久的历史。 古镇内巷道蜿蜒,白墙青瓦,古老的民居与石板街道相得益彰,呈现出浓郁的民族风情和自然景色。



民族服饰 Ethnic clothing

You can choose your favorite costumes from various ethnic groups such as Yi, Naxi, Dai, etc., which will surely be very photogenic when you take pictures in Lijiang Old Town!

任君从各民族如彝族, 纳西族, 傣族等的精美服饰中挑选出自 己最喜爱的, 在丽江古城旅拍时肯定很出片!



Lijiang Ancient City, also known as Dayan Ancient City, is one of the two ancient cities in China that were successfully declared World Heritage Sites with the entire ancient city.

丽江古城也叫大研古城是中国以整座古城申报世界文化遗产获得成功的 两座古城之一。



手鼓体验 ত

Hand Drum Experience

In Lijiang's ancient town, striking the hand drum creates a rhythm that resonates with the heart, unlocking the traveler's spirit and connecting with the timeless soul of the city.

在丽江古城敲响手鼓,感受节奏与心跳共鸣,敲开了旅人的心门,也敲进了这



东巴文字来创作自己的衣服 Create your own clothes in the Dongba script

Create your own clothes in the Dongba script, one of the only Chinese hieroglyphics that has yet to be deciphered.

用中国唯一尚未被解读的象形文字之一的东巴文字来创作自己的衣服。









8/9D 6N TOP-NOTCH YUNNAN

KUNMING | DALI | LIJIANG

DAY 01 KUL > KUNMING

(MOB/BPGD)

- Welcome your arrival in the Spring City; Kunming in the most romantic way.
- Enjoy dinner at Black Pearl Guide restaurant.

DAY 02 KUNMING - 70KM -

(HB/LL/LD)

SHILIN SCENIC AREA - 70KM - KUNMING



- (Buggy Car included) 'A shi ma' or 'A hei ge' bring you through the Shilin Scenic Area, known as the 'First Wonder of the World'.
 - · Explore the trendy Nangiang Market, Jinma Archways, Nanping Pedestrian Street at your leisure.

DAY 03 KUNMING - 320KM - DALI

(HB/LL/LD)

• Take a trip to Dali, explore the ancient Dali Old Town, Foreigner Street and try signature snacks hidden in the alleys such as Yangji's Milk Fan and Zhaoji's Preserved

DAY **04 DALI** (HB/LL/LD)

• Hop on a joyful Erhai theme music ride. Immerse yourself in the melodious singing, your body moving with the music, everyone holding a bottle of Dali Local Beer, and of course, for those of you who don't drink beer, we've prepared a bottle of fruit juice as well.



• Take a picture at the trendy **S-bend**.

- The friendly Bai people will welcome you with their highest etiquette of "Three Ceremonies of Tea" when you visit Xizhou Ancient Town.
- Visit the landmark building, the Corner House, and enjoy an ice-cream of the same style as the Corner House.



(S) • (Record by Drone) Strolling through Cang'er Garden, captured memories of yourself alongside blooming flowers, and complemented by a leisurely afternoon tea.

(Note: Drones are subject to weather conditions or other policy-related restrictions.)

Remarks:

*MOB=Meals on Board/HB=Hotel Breakfast/LL=Local Lunch/LD=Local Dinner/ BPGD=Black Pearl Guide Dinner/LSRD=Long Street Rustic Dinner/FWD=Farewell



(S) Exclusive Arrangement

Disclaimer:

Sequences of itinerary are subject to local arrangement. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.

DAY 05 DALI - 180KM - LIJIANG

(HB/LL/LSRD)



- fig. (Include beautiful costumes) Choose any of your favorite ethnic costumes and dress up beautifully for your travel photography in Lijiang Old Town!
 - Leisurely strolling Sifang Street.
 - •Special Arrangement: Lijiang hand drum learning experience.

DAY 06 LIJIANG

(HB/LL/FWD)



- Discover Jade Dragon Snow Mountain Scenic Area by ropeway to 4500 meters above sea level to the glacier park, formed 40,000 years ago in the first glacier, was praised as "green snow peaks" of the ice Tallinn, Ice Tallinn Snow Mountain Ropeway - China's highest elevation of a ropeway. (Subject to weather conditions)
 - (Buggy Car included) Tour Ganhaizi, Baishui River + Blue Moon Valley.
 - VIP seats to enjoy the original large-scale live performance "The Impression of Lijiang" directed by the famous Chinese director Zhang Yimou. (In case of rainy weather or during winter, will replace with Eternal Love Lijiang Show - VIP seat)
 - Naxi Culture Learning Journey in Jade Water Village: Naxi Welcome Ceremony + Ancient Sacred Blessing Ceremony of Naxi Dongba.
 - Learn about the Dongba symbols and create your own unique hand-painted Dongba symbols T-shirt.

DAY 07 LIJIANG > KUL

(HB)







8/9天 6晚

顶级云南

昆明 | 大理 | 丽江

第01天 吉隆坡 👉 昆明

(机上用餐/黑珍珠指南晚餐)

- 用春城昆明最浪漫的方式迎接您的到来。
- 在黑珍珠指南餐厅享用晚餐。

第**02**天 昆明 - 70KM - 石林风景区

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

- 70KM - 昆明



- •(含电瓶车)阿诗玛或阿黑哥带你游览被称为"天下第一奇观的" 石林风景区。
 - 自由游逛网红南强集市、金马坊、南屏步行街。

第**03**天 **昆明** - 320KM - 大理

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

• 乘车前往大理, 游览大理古城、洋人街打卡藏在巷子里面的小吃-杨记乳扇, 赵记梅子。

第04天 大理

(酒店早餐/道地午餐/道地晚餐)

• 开启**洱海主题音乐欢乐之旅**。沉浸在悠扬的歌声中, 身体随着音 乐律动,每个人手握着**一瓶大理风花雪月啤酒**,当然,对于不喝啤酒的你,我们也准备了一瓶果汁。



- **忙**・在网红**S弯**打卡拍照。
 - 热情好客的白族人民会在你到访喜洲古镇时,用他们最高礼仪"三 道茶"来欢迎你, 阐释白族人民"一苦二甜三回味"的人生哲理。 • 打卡地标建筑 - **转角楼**, 配上一支"转角楼"同款雪糕。
- (**5**) (无人机航拍) 在苍洱花园把自己与盛放的花一并收入相册里作 为回忆录, 搭配一个**下午茶**适当的放松。

备注: 无人机能否飞行是取决于天气或其他政策原因

第**05**天 大理 - 180KM - 丽江

(酒店早餐/道地午餐/长街宴晚餐)



- (含精美服饰) 任意选择自己喜欢的民族服饰,打扮得美美的在**丽** 江古城旅拍!
 - ・闲逛古城**四方街**。
 - ·特别安排: 丽江手鼓教学体验

第06天 丽江

(酒店早餐/道地午餐/欢送晚餐)



- •游览玉龙雪山风景区乘索道前往海拔4500米的冰川公园, 在四万 年前形成的一号冰川,被赞为"绿雪奇峰"的冰塔林,冰塔林雪山 大索道 - 中国海拔最高的一条索道。 (视天气情况而定)
 - •(含电瓶车)游甘海子、白水河+蓝月谷。
 - 贵宾席上观赏由中国著名导演张艺谋执导的原生态大型实景演 《印象丽江》。(如遇阴雨天气或冬季将以贵宾席-丽江千古情作 为替换)
 - •在玉水寨开启纳西文化学习之旅: 纳西迎宾仪式+纳西东巴古老神 圣的祈福仪式。
 - 了解东巴象形文字, 再以此进行DIY个性**创作属于自己独一无二** 的手绘东巴文T恤衫。

第07天 丽江 👉 吉隆坡

(酒店早餐)

免责声明·

行程次序以当地旅行社安排为准。行程,膳食,住宿,交通等可能会因不可抗拒 因素而更动、恕不另行通知。





Taste Indulge 味蕾

Xuecheng Restaurant

学成饭店

One of the most well-known restaurants in Yunnan Province, and its main dish "Yiliang Roast Duck" has been listed in the provincial "Intangible Cultural Heritage".

云南省知名度最高的金牌餐饮企业之一,主推菜品"宜良烤鸭"亦被列 入省级"非物质文化遗产"







Shang Tao Chinese Restaurant RMB350

Awarded the Black Pearl Restaurant for several consecutive years, you can enjoy not only authentic Yunnan flavors but also exquisite and delicious Cantonese cuisine.

连续数年获得黑珍珠餐厅殊荣,在这不仅能享用到正宗的云南风味也 能品尝到精致美味的上品广式菜肴。



eran souther ex 5 mas











MeiZi Jing Restaurant

梅子井酒家

The Well located in the center of Dali Ancient City, the 200-year old courtyard stood upright during the 1925 earthquake and is one of the few surviving ancient courtyards, maintaining the classic Bai structure.

梅子井坐落于大理古城中央,2百多年的古院在1925年的大地震中屹 立不倒, 是为数不多的幸存古院之一, 保持了经典的白族三坊一照壁三

Long Street Dinner

长街宴

A feast of blessings, each dish signifies a good blessing, allowing one to savor the taste of happiness and wellness. Minority elders will beat the drum before the meal, symbolizing the official start of the feast, with a sense of solemnity and respect, adding a sense of sanctity to the whole feast.

一场祈福的盛宴, 每一道菜肴都寓意着美好的祝福, 让人品尝到幸福与 安康的滋味。少数民族长者会在开餐前击鼓,象征着宴会的正式开始,有一种庄重和尊重,给整个盛宴增添了神圣感。



金生丽水.龙潭别院

One of the best high-end restaurants in Lijiang, with excellent service and dining environment.

丽江数一数二的高端餐饮楼, 兼具优质的服务与就餐环境。



Embark on a complete journey at 5-star hotel, offering a quality & comfortable stay. 全程安排五星级酒店,让您在整个旅程中享受到有质量且舒适的住宿环境。





二 STAY 留宿	◎ LOCATION 地点	D HOTEL 酒店	☆ RATED 等级
2 nights	Kunming	InterContinental Hotel or similar	****
2 nights	Dali	Honglongjing Hotel or similar	****
2 nights	Lijiang	Jinmao Hotel Lijiang -The Unbound Collection by Hyatt or similar	****







Travel Partner:

0	thesignaturetours
---	-------------------

The Signature Tours 卓越旅程

The Signature Tours